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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fracties van Behoorlijk Bestuur voor Den 
Helder en Julianadorp, Beter voor Den Helder, PVV en Fractie Pastoor over motie Kreekpark en de 
situatie Marsdiepstraat . 
  
Aan de leden van de gemeenteraad 
  
Op 13 mei 2025 hebben de fracties van Behoorlijk Bestuur voor Den Helder en Julianadorp, Beter 
voor Den Helder, PVV en Fractie Pastoor onder verwijzing naar artikel 36 van het reglement van 
orde voor de vergaderingen van de raad de navolgende vragen gesteld, het antwoord vindt u onder 
de vraag: 
  
   
  

1. Welke concrete maatregelen zijn sinds de aangenomen motie getroffen om de 
verkeersveiligheid, parkeersituatie en bewonerscommunicatie te verbeteren in en rond 
de Marsdiepstraat en het Kreekpark? 

Antwoord: We hebben nog geen maatregelen genomen voor het parkeren. Eerst wilden we 
een half jaar kijken hoe druk het is met parkeren (hierover berichtten wij u in (RIB 209454 en 
Antwoorden 142831). We zien dat er op de grote parkeerplaats achter het kasteel vaak nog 
genoeg plek is. Ook is er een grote, gratis parkeergarage aan de Marsdiepstraat. Die staat 
bijna nooit vol. We willen geen extra parkeerplaatsen maken als dat niet nodig is. 

We begrijpen dat het soms lastig is om direct voor de apotheek te parkeren. De 
verkeerssituatie is nu niet heel duidelijk, maar is niet gevaarlijk. We werken aan een nieuw 
plan voor de straat, maar de voorbereiding kost tijd. 

De gebiedsregisseur heeft met een vertegenwoordiging van de bewoners van het Kreekpark 
en de VvE van de Haringvlietweg persoonlijk gesproken. Omdat we nog bezig zijn met de 
voorbereiding, was er nog niet veel nieuws om te vertellen.  

2. Indien er nog geen maatregelen zijn genomen: waarom niet? En welke obstakels staan 
een snelle uitvoering in de weg? 

Antwoord: Zie deels het antwoord hierboven. Daarnaast lopen er op dit moment meerdere 
projecten in de openbare ruimte waar we ons mee bezig houden. De menskracht is beperkt, 
dus we moeten onze aandacht verdelen.  

3. Wat zijn de uitkomsten en bevindingen van de rondgang met de bewoners?  

Antwoord: Bewoners geven aan dat het plein voor het Kasteel zo snel mogelijk op een 
veilige manier moet worden heringericht, en dat het gewenst is dat er ter hoogte van de 
apotheek enkele parkeerplaatsen bijkomen.  



 

 

4. Hoe is deze informatie geborgd binnen de organisatie en op welke wijze wordt deze 
teruggekoppeld aan zowel de bewoners als de gemeenteraad? 

Antwoord: We willen pas met de omwonenden en de gemeenteraad communiceren als we 
zelf goed weten wat we gaan doen. We willen namelijk geen dingen beloven die we 
misschien niet kunnen waarmaken.   

5. De motie vroeg om financiële herprioritering. Heeft het college hierin stappen gezet, 
bijvoorbeeld door herverdeling van middelen voor infrastructuur rond het Kreekpark? 
Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: financiële herprioritering is niet nodig, er is in de begroting 2025-2028 500.000 
euro budget opgenomen voor het gedeelte van de Marsdiepstraat ter hoogte van het Kasteel 
en de apotheek, dat is inclusief de kiss and ride strook en de krappe bocht met de 
Scheldestraat.   

6. Kan het college aangeven op welke termijn er daadwerkelijke aanpassingen in de 
infrastructuur of verkeerssituatie worden doorgevoerd? 

Antwoord: dit vraagt om prioritering van werkzaamheden en zoeken naar benodigde 
capaciteit om het project voor te bereiden. Ook voorbereiding en aanbesteding van de 
werkzaamheden vraagt tijd. Werkzaamheden kunnen dan in het 1e kwartaal van volgend jaar 
worden uitgevoerd.   

7. De bewoners geven aan zich onvoldoende serieus genomen te voelen. Hoe beoordeelt 
het college dit signaal en hoe denkt het college het vertrouwen van de buurt alsnog te 
herstellen? 

Antwoord: We nemen de signalen van bewoners serieus. We hebben contact gehad met 
verschillende bewoners van het Kreekpark en de Marsdiepstraat. Ook wij vinden het 
belangrijk dat de omgeving na bouwwerkzaamheden veilig en goed wordt ingericht. Soms 
duurt dit helaas wat langer, bijvoorbeeld door andere projecten in de buurt, zoals op de 
Texelstroomlaan. 

  

Den Helder, 16 juni 2025. 
  
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 
  
  
 
 
 
 

 J.A. (Jan) de Boer MSc.  
 burgemeester 

K. (Koen) van Veen 
secretaris 

 


